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     Protokół Nr XXXVI/21 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego   

VI kadencji 
odbytej w dniu 24 czerwca 2021 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:10 i przywitała 
serdecznie Pana Marka Subocza -Wicewojewodę Zachodniopomorskiego, Panie  
i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz media i wszystkich gości przybyłych na sesję.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 
ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych sesja Rady Powiatu 
Drawskiego odbędzie się z wykorzystaniem środków porozumiewania na odległość 
(częściowy zdalny tryb obradowania).    

 
Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 

że w sesji uczestniczy 15 Radnych (4 Radnych obecnych zdalnie), tym samym Rada 
Powiatu jest umocowana do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Stan Rady Powiatu wynosi 15 Radnych, nieobecni Radny Karol Korczyński i Radna 
Halina Samek.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła wszystkich o powstanie.  

Nastąpiło odegranie i odśpiewanie hymnu państwowego.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Minister właściwy nadał 
odznaki honorowe zasłużonym mieszkańcom Powiatu Drawskiego. Są to szczególne 
osoby, które swoimi wybitnymi osiągnięciami i pracą społeczną zasłużyły się  
w dziedzinie kultury i sportu. Aktu wręczenia dokona Wicewojewoda 
Zachodniopomorski Pan Marek Subocz.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Minister Kultury, 
Dziedzictwa Narodowego i Sportu Prof. dr hab. Piotr Gliński nadał odznaki honorowe 
„Zasłużony dla Kultury Polskiej” następującym osobom:  

Pani Ewa Gadzina- Przewodnicząca Rady poprosiła Panią E. Gadzinę o podejście 
do stołu prezydialnego w celu dokonania aktu odznaczenia. Aktu wręczenia dokonał 
Wicewojewoda Zachodniopomorski Pan Marek Subocz.  

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana M. Sujeckiego o podejście do stołu 
prezydialnego w celu dokonania aktu odznaczenia. Aktu wręczenia dokonał 
Wicewojewoda Zachodniopomorski Pan Marek Subocz. 

Pan Józef Zawadzki- Przewodnicząca Rady poprosiła Pana J. Zawadzkiego  
o podejście do stołu prezydialnego w celu dokonania aktu odznaczenia. Aktu wręczenia 
dokonał Wicewojewoda Zachodniopomorski Pan Marek Subocz. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Minister Kultury, 
Dziedzictwa Narodowego i Sportu Prof.dr hab. Piotr Gliński nadał brązowe odznaki „Za 
zasługi dla sportu” następującym osobom: 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Mirosława Jana Małeckiego o podejście do 
stołu prezydialnego w celu dokonania aktu odznaczenia. Aktu wręczenia dokonał 
Wicewojewoda Zachodniopomorski Pan Marek Subocz. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejne odznaczenie jest dla Pana 
Zbigniewa Witka, który jest dzisiaj nieobecny.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Wicewojewodę Zachodniopomorski 
Pana Marek Subocza o zabranie głosu. 

Głos zabrał Wicewojewoda Zachodniopomorski Pan Marek Subocz, który 
podziękował i pogratulował wszystkim tym, który zostali odznaczeni, również w 
imieniu Pana Premiera Glińskiego i Wojewody Zachodniopomorskiego Pana Zbigniewa 
Boguckiego, to jest taki moment, kiedy Państwo Polskie może podziękować swoim 
rodakom.- mieszkańcom Powiatu Drawskiego. Państwa zasługi i praca w ostatnich 
latach zarówno dla rozwoju kultury ale też i dla sportu. To dzięki Państwa działalności 
ta społeczność lokalna może się rozwijać pod względem kulturowym, jak również 
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sportowym. Kultura obejmuje zarówno dzieci, jak i osoby dorosłe, to samo, jeśli chodzi 
o sport. Wicewojewoda Zachodniopomorski Pana Marek Subocz podziękował 
serdecznie odznaczonym i życzył aby nadal kontynuowali swoja ciężką i wytężoną 
pracę.   

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Wicewojewodę Zachodniopomorski 
Pana Marek Subocza, Pana Starostę, Zarząd oraz wszystkie osoby odznaczone w celu 
wykonania pamiątkowego zdjęcia.  

Głos zabrała Radna G. Polak, która podziękowała Panu Wojewodzie, Panu 
Ministrowi za uznanie i uhonorowanie naszych mieszkańców Powiatu Drawskiego, 
wśród których jest Pan Marian Sujecki. To człowiek, który zrzesza emerytów pod kątem 
różnych spotkań, a przede wszystkim prowadzi zespół wokalno- muzyczny, który 
uświetnia różne imprezy miejskie, emeryckie.  

Głos zabrał Pan Marian Sujecki, który serdecznie podziękował za odznaczenie.  

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15 minut przerwy.  

Punkt 2 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią 
do ustalenia porządku obrad XXXVI sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

 Nikt z Radnych zmian do porządku obrad nie wniósł. 
 
Obowiązujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Wręczenie odznaczeń Ministra Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu.  

4. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Powiatu odbytej w dniu 28 maja 2021 r. 

5. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 1933. 
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6. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 

9. Sprawozdanie z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych na lata 2014-2022 za rok 2020, w tym „Program Rozwoju 
Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014 – 2020” – 
druk nr 1891. 

10. Sprawozdanie z rozpatrzonych petycji w roku 2020 : 

a) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z rozpatrzonych 
petycji  
w roku 2020 – druk nr 1897.       

11. Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) udzielenia  pomocy finansowej dla Gminy Czaplinek – druk nr 1893; 
b) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Złocieniec – druk nr 1894; 
c) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wierzchowo  – druk nr 1895; 
d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 

Powiatu Drawskiego – druk nr 1868; 
e) przyznania dotacji celowej na prace  konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 
znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze 
powiatu drawskiego, w roku 2021  – druk nr 1924; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację 
zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób 
niepełnosprawnych w 2021 roku – druk nr 1898; 

g) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2021 – druk nr 1900; 
h) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2021 – 2036 – druk nr 1901. 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

13. Komunikaty i sprawy różne.  

14. Zakończenie sesji. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w wyniku konkursu zostali 
wyłonieni dyrektorzy w Zespole Szkól w Kaliszu Pomorskim, w Zespole Szkół w 
Złocieńcu oraz w Zespole Placówek Edukacyjno- Terapeutycznych w Bobrowie. 
Starosta Drawski S. Cybula serdecznie pogratulował wszystkim Dyrektorom i wręczył 
wraz z Przewodniczącą Rady Powiatu gratulacje i wiązanki kwiatów.  
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Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 28.05.2021 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z XXXV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 28.05.2021 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XXXV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 28.05.2021 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXV sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 28.05.2021 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z XXXV sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
28.05.2021 r.  
 
 Radny C. Turczyk nie głosował.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
Punkt 4 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 
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 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami w materiałach 
na sesję.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę 
Stanisława Cybulę. 

 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że każdy z Radnych otrzymał 

sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Jeżeli są pytania do sprawozdania, to 
bardzo proszę.   

 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Radnego  

R. Kurzątkowskiego. 
 
Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który powiedział, że chciałby zadać pytanie 

– dotyczy 15 czerwca, pkt. 9 sprawozdania – udzielenie pełnomocnictwa, chodzi tutaj  
o Dyrektora DPS-u, czy w perspektywie czasu przewiduje się procedurę konkursową 
wyłonienia Dyrektora tej placówki i drugie pytanie – dotyczy 26 maja, pkt. 3 wniosek 
o nabycie wieży telekomunikacyjnej posadowionej nadziałce nr 22- własność Powiatu 
przy ul. Grottgera w Drawsku Pom. Sąsiaduję na działce obok i mam takie pytanie, czy 
Powiat ma wiedzę jaka jest emisja pola elektromagnetycznego, czy mieszkańcy taką 
wiedzę mogą uzyskać, bo nie ukrywam, że tematyka budzi różne zastrzeżenia, też 
postawy, firmy, które korzystają z tego typu wież dorzucają swoje urządzenia, pytanie,, 
czy nie przekraczają wskaźników i norm. 

 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który odpowiadając na pytanie pierwsze 

powiedział, że Zarząd nie podjął jeszcze żadnych decyzji, Pani Dyrektor jest jeszcze na 
urlopie, po powrocie,, czy po zakończeniu urlopu jako Zarząd podejmiemy decyzję, do 
tej pory o tym nie rozmawialiśmy i żadna decyzja nie zapadła. Odnośnie drugiego 
pytania dotyczącego wieży- z tego co wiem, to myśmy takich badań szczegółowych dla 
tej wieży nie prowadziliśmy. Powiat nie jest w posiadaniu tych informacji. Docieraj 
 a do nas ogólne informacje jak funkcjonują takie wieże, jaki wpływ mają na 
mieszkańców i na środowisko, one są różne, tutaj ani myśmy żadnych badań nie zlecali, 
ani nie jesteśmy w posiadaniu, natomiast ten punkt, czy wniosek dotyczył sprzedaży tej 
wieży, na co nie wyraziliśmy zgody.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty.  

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Punkt 5 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację? 

Głos zabrał Pan Radny Z. Chołuj, który spytał na jakim etapie planowania, bądź 
realizacji jest przewidziany remont drogi Mirosławiec- Stara Studnica – Pępłówek- 
Poźrzadło? Jest to jedna z najgorszych dróg w Powiecie Drawskim. Wielokrotnie ten 
temat był poruszany i mieszkańcy są zainteresowani, jeśli chodzi o realizację tego 
przedsięwzięcia.  
 
Treść zapytania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 

interpelacje, wnioski lub zapytania?  
 
Głos zabrała Radna G. Polak, która powiedziała, że ma pytanie dotyczące drogi 

nr 163- Wałcz- Czaplinek, swego czasu składałam interpelację w sprawie remontu 
odcinka od torów kolejowych przed Czaplinkiem aż do miasta, do ronda. Wiem, że jest 
wykonana pełna dokumentacja tego odcinka i to się zatrzymało gdzieś w roku 2019 i w 
tej chwili nie mam żadnej wiedzy, czy ten odcinek drogi jest przewidziany w 
najbliższym czasie do remontu. Może gdzieś istnieje informacja na temat terminu, który 
określałby remont tego odcinka.  
 
Treść zapytania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 
 
Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który powiedział, że pierwsze pytanie dotyczy 

zasobów geodezyjnych, które można pozyskać przez program internetowy – dlaczego 
tylko do godz. 15 działa ten program? W soboty, niedziele i po godz. 15 nie działa ten 
program. Drugie pytanie skierowane przez Radnego do Starosty- dlaczego chce Pan 
zniszczyć dobrą szkołę Zespół Szkół im. Wł. Andersa w Złocieńcu? Zadali mi to pytanie 
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nie tylko członkowie komisji, którzy brali udział w pracach i w wyborze Dyrektora, ale 
również mieszkańcy Złocieńca.  
 
Treść zapytań stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelacje, wnioski lub zapytania?  

 
Nikt z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłaszał. 
 
 
 
 

Punkt 6 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w związku z obecną sytuacją 
panującą w kraju w punkcie trybuna obywatelska nie zabierze głosu żaden  
z mieszkańców.  

 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Genowefę Polak  
– Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o przedstawienie 
sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 
 i Rozwoju, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju spotkała się 
jeden raz na posiedzeniu w dniu 23 czerwca, członkowie opiniowali uchwałę w sprawie 
zmian w budżecie oraz uchwałę o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2021-2036, omówiono również 
projekty uchwał dotyczące udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Czaplinek, dla 
Gminy Złocieniec oraz dla Gminy Wierzchowo, a także projekty uchwał w sprawie 
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wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Powiatu 
Drawskiego, projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane, a także omówiono 
sprawozdanie z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych na lata 2014-2022 za rok 2020, w tym „Program Rozwoju Zatrudnienia 
oraz aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014- 2020”. Wszystkie projekty 
uchwał i materiały zostały zaopiniowane pozytywnie.  
 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta, który 
powiedział, że Komisja Rewizyjna nie spotkała się ani razu. Członkowie Komisji 
Rewizyjnej zaopiniowali materiały przesłane droga elektroniczną. Komisja Rewizyjna 
spotka się w dniu 28 czerwca 2021 r. na kontroli w Młodzieżowym Ośrodku 
Wychowawczym w Czaplinku.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą 

Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Panią Barbarę Głowacką i złożenie 
sprawozdania.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pani B. Głowacka, która powiedziała, że Komisja obradowała na jednym posiedzeniu 
w dniu 22 czerwca 2021 r. Na posiedzeniu członkowie Komisji omówili sprawozdanie 
z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-
2022 za rok 2020 przedstawione przez Panią Kamilę Kowalik, której celem jest 
wspieranie rodzin i dziecka w środowisku lokalnym, osób z niepełnosprawnościami  
i osób starszych. Członkowie Komisji wnieśli wiele uwag oraz własnych spostrzeżeń 
dotyczących prowadzonych działań, jak tez przedstawianych danych, między innymi 
przez Ośrodki Pomocy Społecznych, Komisje Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych, szkoły, urzędy miast i gminy. Podczas posiedzenie Przewodnicząca 
zaproponowała utworzenie zespołu monitorującego do spraw Powiatowej Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych, którego zadaniem byłoby zebranie, analiza  
i opracowanie materiału zarówno z realizacji obowiązującej strategii do 2022, jak też 
strategii na lata przyszłe. Kolejnym omawianym punktem było sprawozdanie za rok 
2020 z Programu Rozwoju Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na 
lata 2014-2020, przedstawione przez zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 
Panią Agnieszkę Kuropatnicką. Omawiano również diagnozę zdrowotna Powiatu 
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Drawskiego, opracowaną przez pracowników Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw 
Społecznych. Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał, będącymi 
przedmiotem dzisiejszej sesji, omówiono sprawę Biogazowni w Darskowie oraz bieżącą 
sytuację opiekuńczą i organizacyjna w Domu Pomocy Społecznej w Darskowie.      

 
 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Romuald Kurzątkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
powiedział, że Komisja Oświaty odbyła jedno posiedzenie między sesjami  
w 21 czerwca 2021, było to posiedzenie wyjazdowe w Ośrodku Wychowawczym  
w Trzcińcu. Posiedzenie odbyło się zgodnie z opracowanym porządkiem, struktura 
organizacyjna, kierunki kształcenia, główne zadania remontowe, inwestycyjne placówki 
w 2021 r., projekty edukacyjne realizowane w ostatnich latach oraz funkcjonowanie 
placówki w okresie wakacyjnym. Dokonano głównego przeglądu pomieszczeń  oraz 
odwiedzono dwie części szkoły. Następnie Komisja przeanalizowała i omówiła 
materiały sesyjne. Komisja dokonała zmiany w planie pracy, przesuwając wyjazdowe 
posiedzenie z czerwca 2021 r. na wrzesień 2021 r. w Ośrodku Rewalidacyjno- 
Edukacyjnym w Gudowie.  
 
 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała Przewodniczącego Komisji Oświaty czy 
wie ilu nauczycieli pracuje w Trzcińcu i czy są oni zatrudnieni na zasadach karty 
nauczyciela czy umowę o pracę?  
 
 Głos zabrał Romuald Kurzątkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
powiedział, że nie posiada wiedzy na temat ilu nauczycieli pracuje w Trzcińcu, 
natomiast pracują na umowę o pracę i umowę o dzieło.  
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marka Banaszka i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami. 

Głos zabrał Marek Banaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji, który powiedział, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji w okresie między 
sesyjnym spotkała się jeden raz w dniu 15 czerwca 2021 r. Na spotkaniu Komisja 
sporządziła  oraz przyjęła sprawozdanie z rozpatrzonych petycji w roku 2020 
 i przygotowała projekt uchwały pod obrady Rady.  
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        Punkt 8 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie z realizacji Powiatowej 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2022 za rok 2020,  
w tym „Program Rozwoju Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na 
lata 2014 – 2020”. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał został do Radnych 

wysłany drogą elektroniczną i został przygotowany przez Dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pom. oraz Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy.  
 
Treść materiału stanowią załączniki nr 9, nr 10 i nr 11 do protokołu.  

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o omówienie materiału Przewodniczącą 

Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego Barbarę Głowacką. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pani B. Głowacka, która powiedziała, że informacje, jeżeli chodzi o pracę Radnych nad 
tym dokumentem przedstawione zostało w sprawozdaniu, należy podkreśli ogromny 
wkład pracowników PCPR w tym sprawozdaniu, bo jest bardzo obszerne. Pomysł 
zespołu monitorującego do spraw realizacji strategii wydaje się dobrym pomysłem, jest 
przedyskutowany już z Dyrekcją Powiatowego Urzędu Pracy po to, aby wesprzeć 
pracowników między innymi w zbieraniu tej dokumentacji, danych od poszczególnych 
partnerów, czy placówek po to, by ten materiał był porównywalny. Niektóre jednostki 
nie przysyłają informacji na czas, dlatego niektóre informacje są szersze, inne 
zawężone. Podczas wszystkich działań w czasie realizacji strategii faktycznie ta sytuacja 
czy wsparcia dla osób z niepełnosprawnościami, czy wsparcia organizacji 
pozarządowych, czy też wsparcie rodzin i dziecka są bardzo aktywne. Jest to 
sprawozdanie za 2020 rok, ten trudny czas pandemii, a  w tym sprawozdaniu mamy 
bardzo dużo informacji świadczących o tym, że ta aktywność jeżeli chodzi o działania 
w zakresie strategii nie była mniejsza, bądź w części była wymuszona, jeżeli chodzi  
o pewne ograniczenia, ale cele strategiczne zostały osiągnięte. Jest to bardzo ważny 
dokument, a za przygotowanie dziękuję pracownikom Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Drawsku Pomorskim.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała Dyrektorowi Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie oraz Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy za 
przygotowanie sprawozdania.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
przedstawionego sprawozdania? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 

 
Punkt 9 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z rozpatrzonych petycji w roku 2020.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Radnego Marka Banaszka. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Radny M. Banaszek, 
który powiedział, że w roku 2020 do Rady Powiatu  wpłynęła jedna petycja. W dniu 
15.12.2020 r. do Rady Powiatu Drawskiego wpłynęła drogą elektroniczną jedna petycja 
dotycząca przyjęcia uchwały w sprawie uzyskania przez Rząd RP pisemnych gwarancji 
ze strony producentów szczepionek przeciw COVID-19, że w przypadku jakichkolwiek 
powikłań są gotowi przyjąć i ponieść wszelkie koszty prawne i finansowe  wystąpienia 
niepożądanych odczynów poszczepiennych. Zgodnie z art. 4 ust. 2 pkt. 3 ustawy z dnia 
11 lipca 2014 r. o petycjach (j.t. Dz. U. z 2018 r. poz. 870) petycja powinna zwierać 
oznaczenie adresata petycji. Petycja, o której mowa powyżej zawierała błędne 
oznaczenie organu, do którego jest kierowana (organ wskazany jako adresat petycji nie 
istnieje ). W związku z powyższym na podstawie art. 7 ust. 2 ustawy o petycjach 
nadawca petycji został wezwany do uzupełnienia braków formalnych w terminie 14 dni 
poprzez prawidłowe wskazanie adresata petycji z pouczeniem, że jeżeli treść petycji nie 
zostanie uzupełniona nie będzie ona rozpatrzona. Ze względu na nieuzupełnienie 
braków formalnych w wyznaczonym terminie petycja pozostała bez rozpatrzenia.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Pana 
Przewodniczącego? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z rozpatrzonych petycji w roku 
2020. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXVI/237/2021 w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z rozpatrzonych petycji w roku 2020. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 
 

Punkt 10 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Czaplinek.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali projekt 
uchwały w wersji elektronicznej, uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
wszystkie Komisje Rady, a następnie odczytała treść uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Czaplinek.  

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXVI/238/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Gminy Czaplinek.  
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Złocieniec.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali projekt 
uchwały w wersji elektronicznej, uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
wszystkie Komisje Rady, a następnie odczytała treść uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Złocieniec.  

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXVI/239/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Gminy Złocieniec.  

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wierzchowo.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali projekt 
uchwały w wersji elektronicznej, uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
wszystkie Komisje Rady, a następnie odczytała treść uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 



15 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wierzchowo.  

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXVI/240/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Gminy Wierzchowo.  

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 
Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali projekt 
uchwały w wersji elektronicznej, uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
wszystkie Komisje Rady, a następnie odczytała treść uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 

Głos zabrał Radny Z. Chołuj, który powiedział, że ma propozycję, żeby do 
uchwały dołączyć mapkę, żeby Radni byli bardziej zorientowani w którym to jest 
miejscu, bo jest uzasadnienie, ale żebyśmy wiedzieli w której części miasta się mieści 
ta działka i om jakie działki chodzi. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że nieruchomość (składająca się  
z dwóch działek ewidencyjnych) stała się zbędna do realizacji zadań własnych Powiatu, 
określonych obowiązującymi przepisami. Kształt nieruchomości jest regularny, teren 
równy, częściowo ogrodzony (działka nr 4/91 nieogrodzona) w części przed budynkiem 
utwardzony. W sąsiedztwie nieruchomości znajduje się szkoła, zabudowa 
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mieszkaniowa i usługowa. Działki posiadają bezpośredni dostęp do drogi publicznej – 
ul. Połczyńska stanowiącej odcinek drogi wojewódzkiej. Wartość przedmiotowej 
nieruchomości została oszacowana przez rzeczoznawcę majątkowego mgr Lecha 
Paziewskiego w dniu 17 maja 2021 r. na kwotę łączną 243.700,00 zł. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 
Powiatu Drawskiego. 

 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XXXVI/241/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości stanowiących własność Powiatu Drawskiego. 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze powiatu 
drawskiego w roku 2021. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali projekt 
uchwały w wersji elektronicznej, uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
wszystkie Komisje Rady, a następnie odczytała treść uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze powiatu 
drawskiego w roku 2021. 
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Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXVI/242/2021 w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na 
obszarze powiatu drawskiego w roku 2021. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań 
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych  
w 2021 roku. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali projekt 
uchwały w wersji elektronicznej, uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
wszystkie Komisje Rady, a następnie odczytała treść uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań 
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych  
w 2021 roku. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXVI/243/2021 zmieniającą uchwałę w sprawie podziału 
środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnianie osób niepełnosprawnych w 2021 roku. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
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Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2021. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali projekt 
uchwały w wersji elektronicznej i odczytała treść uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 

Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2021. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XXXVI/244/2021 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Drawskiego na rok 2021. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2021-2036. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali projekt 
uchwały w wersji elektronicznej i odczytała treść uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 

Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2021-2036. 

 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XXXVI/245/2021 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2021-2036. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Punkt 11 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 

 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że odpowiadając na zapytanie 

Radnego Z. Chołuja Zarząd Powiatu Drawskiego na samym początku kadencji czynił 
starania, by nie tylko droga Mirosławiec-Poźrzadło, ale również do poligonu była 
potraktowana i uznana jako droga strategiczna dla wojska. Po co? Bo jeżeli tak by się 
stało, to jest szansa, że w 100 % ta droga będzie sfinansowana przez wojsko. Mało tego 
ona będzie miała o wiele wyższe parametry, w tym między innymi do korzystania przez 
wojsko, będzie znacznie szersza i podbudowa jej będzie pozwalała na to, że będzie 
można z tej drogi korzystać, jak i również sprzęt ciężki. Nieoficjalnie wiadomo, że duże 
szanse są na to, że prace przygotowawcze z umieszczeniem jej w wykazie Ministerstwa 
Obrony Narodowej, w ślad za tym Ministerstwa Infrastruktury jest duża szansa na to, 
że  w tej kadencji uda się zrealizować, być może rozpocząć jakieś prace, ale te procedury 
są długotrwałe i jest szansa na to, że może w tej kadencji uda się, aby ta droga weszła 
do realizacji.  

Odpowiadając na zapytanie Radnej G. Polak droga Wałcz- Czaplinek zrobimy 
rozeznanie na jakim etapie planowana jest droga, jej remont i modernizacja, teraz trudno 
w szczegółach cokolwiek powiedzieć, bo prace remontowe trwają od Połczyna  
w kierunku Czaplinka, natomiast to jest ten drugi odcinek i zrobimy rozeznanie 
 i udzielimy odpowiedzi. 
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Radny J. Kozłowski zasoby geodezyjne dlaczego nie są wykorzystywane po 
godzinie 15.00- nie wiem, sprawdzimy to jakie są szanse i możliwości, bo w tej chwili 
prace i ten projekt, jak Państwo pamiętacie został przygotowany między innymi w tej 
kadencji. To Wysoka Rada podjęła decyzje, że przystępujemy do projektu i programu, 
gdyż wcześniej było tak, że między innymi byliśmy jednym z dwóch powiatów, nasz 
 i jeszcze jeden, które nie przystąpiły do tego programu. Myśmy poczynili starania żeby 
włączyć się w ten program i otrzymać dofinansowanie, bo ja pamiętamy dofinansowanie 
jest ze środków unijnych, ale również też i od Wojewody, czyli rządowe, nasz udział to 
tylko 5% wartości. Czy jest taka możliwość, w tej chwili nie odpowiem, sprawdzimy 
to.  

Pytanie drugie Radnego J. Kozłowskiego – nie wiem jak odpowiedzieć, bo jestem 
zdziwiony, raz, że w samym pytaniu podtekst i zarzut jest nieprawdziwy, a wręcz 
absurdalny, bo nasze doświadczenia i prace, nasze decyzje, które podejmujemy 
świadczą zupełnie o czymś innym. Żeby nie być gołosłownym podpisywałem  
w ubiegłym roku wnioski dla Zespołu Szkół w Złocieńcu i Kaliszu do Ministerstwa 
Obrony Narodowej, aby były to klasy certyfikowane, jeśli chodzi o prowadzenie zajęć 
z wojskowości i takie klasy były utworzone. Z ostatnich wydarzeń- dzisiaj między 
innymi Wysoka Rada podjęła uchwałę o budowie wirtualnej strzelnicy. Chcę 
powiedzieć, że to jedyna taka strzelnica we wszystkich naszych szkołach w Złocieńcu, 
przeznaczyliśmy na to ponad 260 tys. zł, aby tą strzelnice wybudować również pod 
kątem klas wojskowych. Czy środki na promocję. Jak Państwo pamiętacie na samym 
początku kadencji rozpoczęliśmy proces promocyjny we wszystkich naszych szkołach, 
w tym między innymi w szkole w Złocieńcu, więc zarzut taki nijak się ma do 
rzeczywistości, nie wiem, czy to było podyktowane tym, żeby wywołać temat, a dwa 
jest wręcz absurdalny, bo ja nie znam kto i jak głosował w komisji i dziwię się, że taką 
informację Pan Radny posiada. Jeżeli ma, to być może trzeba by było to zgłosić do 
prokuratora, bo wiem, że praca komisji jest tajna, kto jak głosował ja nie wiem i nie 
wnikałem w szczegóły, nie pytałem nikogo. My jako Zarząd podjęliśmy taką decyzję 
na posiedzeniu Zarządu jednomyślnie, więc trochę mnie to dziwi, nie wiem w jakich 
kategoriach odpowiadać, ale oczywiście przygotujemy szerszą odpowiedź na piśmie. 
Jeżeli Wicestarosta chciałby odnieść się do bieżącej sytuacji, to bardzo proszę.  

 
Głos zabrał Wicestarosta M. Nagórski, który powiedział, że nie powinno się 

używać trudnych określeń, czy złych słów w odniesieniu do szkół, szczególnie  
w sytuacji, kiedy tak bardzo zabiegamy o każdego ucznia. Ja widzę przykłady choćby 
po słynnej szkole w Szczecinku – Elżbietanki, więc jak najrzadziej używać 
czarnowidztwa w odniesieniu do szkół, szczególnie, że liczba szkół w większości szkół 
się zwiększa, pedagodzy, dyrekcje, te wydziały nasze promocyjne i działania, które 
podejmuje Rada, choćby to, że w ubiegłym roku 1 mln 560 tys. zł przeznaczyliśmy na 
remonty w szkołach, nigdy w historii nie udało się wyasygnować takich kwota, a niemal 
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każda informacja ze szkół jest natychmiast weryfikowana, szukamy pieniędzy  
i wdrażamy remonty, czy procedury, które unowocześniają szkoły. Ja już nie wspomnę 
o projektach, gdzie pieniądze z projektów trafiają do szkół. Wspomniałem, że liczba 
uczniów się zwiększa, to tylko dopowiem , że prawie wszędzie się zwiększa oprócz 
jednej szkoły.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że gratuluje nowo wybranym 

dyrektorom, cieszy się, że będziemy pracować razem i życzy wszystkim wszystkiego 
dobrego.  

 
Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który powiedział, że żadnej tajnej wiedzy nie 

ma, zna przebieg konkursu z protokołu, to jest rzecz dostępna dla każdego i wynik tego 
głosowania, stąd moje specjalnie powiedziałem prowokacyjne trochę pytanie, ale to 
pytanie nie narodziło się w mojej głowie, tylko w głowie uczestników konkursu, którzy 
doskonale wiedzą jak ten konkurs przebiegał, no i 6:5 Panie Starosto, inaczej nie chce, 
to większość przedstawicieli Starostwa, a więc Pana przedstawicieli zagłosowało za 
niewiedzą, żeby się nie rozpisywać. Stąd moje zdziwienie, Cieszę się, że przytacza Pan 
argumenty za tym,, że jest inaczej, natomiast komentarze na temat konkursu krążą nie 
tylko w internecie, ale ludzie na ten temat rozmawiają i pytają również mnie jako 
Radnego, żebym zadał takie pytanie, więc czułem się w obowiązku żeby sprawę 
postawić i nie po to, żeby jątrzyć, żeby było wszystko jasne, tylko po to, żeby wyjaśnić. 
Jeśli ktokolwiek działa w mojej opinii na szkodę placówki, to na pewno ja stanę w jej 
obronie, myślę, że nie tylko ja. 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że nie będzie tego komentował, 
ma tylko jedną uwagę – Kolego Radny, ja na miejscu Kolegi w ogóle bym nie zabierał 
głosu gdybym miał taką sytuację jak ma Kolega, bo to jest zarzut absurdalny.  

 

Głos zabrał Radny Z. Dudor, który powiedział,, że po tych słowach wypada 
zwrócić uwagę Koledze Jackowi, że to są domniemania, bo tam są jedynie wyniki 
głosowania 5;6, ok, ale imiennie jak kto głosował nie wiemy i to są jedynie domysły 
 i nie można opierać się na wrażeniach. Uszanujmy wynik prac konkursowych, 
uszanujmy decyzję Zarządu, uszanujmy decyzję Rady Powiatu Drawskiego  
i zamknijmy temat.   

 

Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który powiedział, że dane mu było 
przewodniczyć komisji konkursowej, tak, jak Kolega wspomniał został sporządzony 
protokół Komisji Konkursowej, pod tym protokołem wszyscy się podpisali, 
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zaakceptowali treść. Kwestia decyzji jest kwestią każdego z członków Komisji 
Konkursowej, to były decyzje tajne i ja rozumiem, że można oczekiwać wyniku 10  
i wyższego, ale jest wynik pozytywny i temat jest zamknięty. Konkurs jest konkursem  
i różne mogą być sytuacje wyników, ale potwierdzam procedury i prawidłowość  
konkursu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że potwierdza, że przeprowadzono 
3 konkursy pod nadzorem kuratora oświaty i były różne głosowania. Pierwszy konkurs 
11;11, drugi miał inny wynik, tak jak i trzeci, nie ma monolitu.  

 

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który powiedział, że chciałby wrócić do 
strony WEbEwid, ta strona była do niedawna ogólnodostępna i rzeczywiście przydawała 
się mieszkańcom i firmom. Natomiast próbowałem w tej chwili wejść na tą stronę, ona 
nie działa, a działa wtedy, kiedy obciążenie do południa jest większe, a po południu, 
kiedy serwer jest mniej obciążony nie działa. Nie sądzę, żeby to była wina serwera, 
może pracownicy kończąc pracę cos wyłączają żeby ta strona była niedostępna. 
Uważam, że ta strona powinna być cały czas całodobowo dostępna, tym bardziej, że 
była dofinansowana. 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że tego typu stwierdzenia 
członka Zarządu nie przystoją, jest między nami Krzysztof Kaziszyn i żeby nie 
domniemywać  i nie komentować. 

Głos zabrał Informatyk Powiatowy Krzysztof Kaziszyn, który powiedział, że 
serwer funkcjonuje całodobowo od poniedziałku do niedzieli,  w ostatnim czasie od 
wiosny jest znaczny wzrost zapytań do serwera w związku z tym serwer się notorycznie 
zawiesza. Podjęliśmy kroki, dojdzie nowy serwer, rozdzielimy to i usługa będzie 
funkcjonowała. Dodatkowo my nic nie wyłączamy, po prostu jak się serwer zawiesi, to 
jest usługa zawieszona do momentu restartu serwera. Usługa pracuje kilka lat, było bez 
żadnych zawieszeń, od wiosny jest znaczny wzrost zapytań do serwera  

 

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który powiedział do Starosty, że nie mówi 
tego, by podważać pracę Zarządu.  

Głos zabrał etatowy członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że 
 1,5 tyg. temu miał zgłoszenie, zostały środki finansowe przesunięte na jednym  
z Zarządów i to też trzeba zwracać na to uwagę, bo to była uchwała Zarządu, gdzie 
 10 tys. zł środków geodezji zostało przeniesione na zakup serwera i ten serwer będzie 
ściągnięty. Mamy 300 tysięcy zapytań i informacji, serwer był przeciążony.  
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Głos zabrała Radna B. Głowacka, która spytała Pana Starosty jaka mamy wiedzę 
na ten moment jeśli chodzi o rekrutację do poszczególnych szkół ponadpodstawowych 
i prosiłabym żeby moja odpowiedź była uszczegółowiona.  

Głos zabrał Wicestarosta M. Nagórski, który powiedział, że informacja z dzisiaj 
od Pani Naczelnik Wydziału Edukacji Zespół Szkół w Czaplinku liczba chętnych  
z pierwszej preferencji 96, czyli tych, którzy niemal pewnie wybrali tą szkołę. Zespół 
Szkół w Drawsku Pom. 126, Zespół Szkół w Kaliszu Pom. 130, Zespół Szkół  
w Złocieńcu 58.  

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że to są pierwsze preferencje  
i wszystko się może zmienić, bo uczeń ma później prawo wyboru.  

Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który serdecznie podziękował Powiatowi za 
pomoc, organizację i wsparcie XVI Drawskich targów Mój Ogród. Druga sprawa to na 
pewno Pan Wicestarosta wspomni o planowanej wizycie dzieci z Wileńszczyzny  
w Polsce, w Powiecie Drawskim. Do tego wydarzenia również przyłączył się Powiat 
Szczecinecki.  Pan R. Kurzątkowski poprosił członków Komisji Oświaty o pozostanie 
po sesji w celu omówienia spraw bieżących.   

 

Głos zabrał etatowy członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że  
w ramach strategii, którą opracowujemy odbywają się warsztaty od 21 czerwca, zresztą 
każdy z państwa otrzymał rozpiskę i jestem zaskoczony, że mało osób bierze udział, 
tylko uczestniczyła Pani Przewodnicząca. Zapraszam na jutro na godz. 9.00 jest 
poświęcone realizacji zadania w oparciu o ustawę publiczno- prywatną, w poniedziałek 
o godz. 9.00 warsztaty będą dotyczyły bezpieczeństwa i współpracy z wojskiem, policją, 
strażą i sanepidem. Jest bardzo małe zainteresowanie, a są ustalane wnioski końcowe.  

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która k woli usprawiedliwienia Radnych 
powiedziała, że harmonogram, który dostali Radni był bez godzin przede wszystkim 
 i wszystkie do tej pory spotkania odbywały się poza Drawskiem w godzinach naszej 
pracy zawodowej, liczyłam na możliwość uczestnictwa poprzez linki, zdalnie, czy 
poprzez możliwość obejrzenia transmisji, obecność musi być osobista i zabrakło 
szczegółowej informacji kierowanej do Dyrektorów. Harmonogram nie był 
szczegółowy.  

Głos zabrał etatowy członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że 
warsztaty są od godz. 9.00 do 15.00 i kilka razy nie ma potrzeby wysyłać zaproszeń.   
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Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że w dniu 04 czerwca 2021 r. dostała 
pismo od Prezesa Zarządu WOPR Powiatu Drawskiego z siedzibą w Złocieńcu. Pismo 
dotyczy udostępnienia pomieszczenia, które WOPR zajmowało na wyspie Ostrów i jest 
to zażalenie się i skarga, że ta siedziba zostanie im zabrana. My nie mamy takich 
instrumentów, żebyśmy mogli interweniować w sprawie mienia poszczególnych Gmin. 
Przedstawię tą sytuację na sesji Gminy Złocieniec i poczekamy na reakcję. Stawiamy 
na turystykę, a nie mamy wyznaczonych strzeżonych plaż.  

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała,, ż sprawa poruszona przez 
Prezesa WOPRU była 2 lata temu szczegółowo omawiana w Komisji Rady w Złocieńcu, 
ja również uczestniczyłam w spotkaniu poświęconym omawianiu tej siedziby, więc 
temat ten przerabiamy od ponad 2 lat. Myślę, że nasze stanowisko nic więcej nie może 
wnieść. Sprawa dotyczy pomieszczenia noclegowego, które do tej pory mogło być 
ogólnodostępne, również dla tego stowarzyszenia. To nie chodzi o to, że WOPR 
zostanie wyrzucony, chodzi tu o bazę noclegową. Chciałam również poinformować, że 
dostałam dwa listy od mieszkańca Domu Pomocy Społecznej w Darskowie, który 
zgłaszał obecną sytuację w tym domu, w związku z tym była moja interwencja i Pana 
Wicestarosty i jesteśmy w kontakcie z Panem pełniącym obowiązki Dyrektora, by 
sytuacja uległa poprawie.  

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który powiedział, że miałby pytanie 
odnośnie Strefy Centralnej, w tej chwili odbywają się warsztaty, natomiast czy jest 
bliżej znany terminarz, kiedy będziemy znali listę przedsięwzięć, które będą 
realizowane w ramach tego kontraktu. 

Głos zabrał etatowy członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że 
ostatnie warsztaty kończymy 29 czerwca i po tym dopiero po wypracowaniu wniosków 
przystąpimy do końca sierpnia na dopracowanie wszystkich wniosków, które będą 
przedmiotem umieszczenia w strategii, które również otrzymają akceptację. Jest jeden 
wniosek wspólny. Do początku września musimy przedstawić opracowanie całej 
strategii i w tej chwili pracujemy nad poszczególnymi zadaniami, żeby przedstawić dla 
Pana Marszałka, który będzie negocjował z Unią Europejską.   

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma komunikaty? 

Nikt z Radnych więcej głosu nie zabierał.  
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Punkt 12 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

 
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 
Nikt z Radnych głosu nie zabierał.  
 

Punkt 13 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 11:26 zamknęła XXXVI sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
 

 
    
 
    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Joanna Rudziewicz                                 Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 
 


